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     贝加尔湖贝加尔湖

贝加尔湖呈新月形，湖泊位于盆地地形中，周围有山

脉及丘陵环绕，湖泊南北长680公里，东西宽40至50

公里，是亚洲第一大淡水湖，也是世界第七大湖，属

于断层湖。

Validity: All Season CODE: 6IKT
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(机上用餐)

DA
Y 新山(MPV)新加坡     莫斯科新山(MPV)新加坡     莫斯科1

DA
Y 伊尔库茨克伊尔库茨克(70公里)利斯特维扬卡利斯特维扬卡(70公里)伊尔库茨克伊尔库茨克

(午/晚餐)2
早上，参观前古俄罗斯木制建筑风貌的塔利茨博物馆。此独特的露天

博物馆将带您了解过去几个世纪的俄罗斯人和西伯利亚人的日常和文

化。

**利斯特维扬卡市区游**

贝加尔湖是世界上最深的淡水湖，也是世界自然遗产之一。来到位于

湖畔的利斯特维扬卡村庄，我们首先参观建于19世纪中期的古老建筑

圣尼古拉斯教堂。接下来，在贝加尔湖博物馆了解更多关于贝加尔湖

的起源和历史。里头的水族馆里有贝加尔湖鱼类和可爱的贝加尔湖海

豹。之后，搭乘缆车前往切尔斯基山观景台，欣赏落日渲染下的贝加

尔湖和安加拉河。

欢欢 迎您与第一旅游一起出发前往迎您与第一旅游一起出发前往俄罗斯西伯利亚俄罗斯西伯利亚的蓝眼睛——的蓝眼睛——贝贝

加尔湖加尔湖之旅。于新加坡樟宜机场集合后出发前往伊尔库茨克国际机场。之旅。于新加坡樟宜机场集合后出发前往伊尔库茨克国际机场。

于专业导游见面后，入住酒店。于专业导游见面后，入住酒店。

6天5晚 西伯利亚6天5晚 西伯利亚

DA
Y 伊尔库茨克 伊尔库茨克 (270公里) 小海海峡小海海峡

(早/午/晚餐)3
今天我们将前往Maloe海 (小海海峡)，沿途欣延绵的森林景观 。Ta-
jeran草原上的鹰纪念碑过去由Olkhonsky区的Sergey Kopylov市长所拥

有，长久以来老鹰被视为奥利洪的精神象征。我们将在此合影留念。

DA
Y 小海海峡 - 奥利洪岛小海海峡 - 奥利洪岛

(早/午/晚餐)4
**气垫船游览**

乘坐“Khivus”的气垫船前往岛屿之北。沿途，在宽阔的贝加尔湖

游览著名的哈伯伊角与海角三兄弟岩石。在篝火旁用餐后，继续前

往冰王国观赏贝加尔湖奇妙的冰脊和冰冷岩石景象。

6DA
Y 伊尔库茨克      新加坡/新山伊尔库茨克      新加坡/新山 (早餐/机上用餐)

早餐后，前往莫斯科机场乘搭新加坡航空飞返美丽家园。早餐后，前往莫斯科机场乘搭新加坡航空飞返美丽家园。
抵达新加坡机场后接送返回新山。抵达新加坡机场后接送返回新山。

DA
Y 奥利洪岛 奥利洪岛 (299公里) 伊尔库茨克 伊尔库茨克

(早/午/晚餐)5
返回东西伯利亚首都伊尔库茨克。这是一座位于安加拉河畔的市中

心，历时悠久且拥有许多漂亮木屋。

**伊尔库茨克市区游**

参观建于1885年的喀山圣母大教堂。这座拜占庭装潢的建筑，以其

伊尔库茨克最大的教堂钟而闻名。接着，参观曾经捍卫城市免于敌

袭的原始堡垒斯帕斯卡娅教堂。游览曾毁于大火后重建的伊尔库茨

克的主教堂巴卡雅夫林奇卡亚大教堂。最后，在古老的卡尔马克思

大街享受自由购物时光。

免责声明: 贝加尔湖的冻结期限是受当地气候状况的影响。
主办有权调整或 取消活动流程。

 6 IK TC O D E : 
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DA
Y Johor Bahru (MPV) Singapore            Irkustk1

Welcome to travel with Top One Travel to Russia - Lake Baikal. Depart 
from Singapore Changi Airport. After meet and greet with a professional tour 
guide, check-in to hotel.

6DAY 5NIGHT 6DAY 5NIGHT SIBERIASIBERIA

(B/L/D)

DA
Y Irkustk (70km) Listvyanka (70km) Irkustk2

In the morning, visit Taltsy Museum, a wooden old Pre-Russian architecture 
featuring Russian and Siberians’culture from past centuries.

**Listvyanka City Tour**
Lake Baikal is the world’s deepest freshwater lake, listed as one of the UN-
ESCO’s World Natural Heritage. Upon arrival at Listvyanka, a village off the 
Baikal Lake, visit the only ancient architectural monument built in the mid-
19th century, St. Nicholas Church. Next, discover more about the origin and 
history of the lake at Baikal Museum and meet the cute Baikal Seal in the 
aquariums as well as the Baikal Fishes. Take a funicular up to Chersky Stone,
an observation platform to witness the beautiful sunset of Lake Baikal and 
source of the Angara River.

(B/L/D)

DA
Y Irkutsk (270km) Maloe More3

Today, along the way to Maloe More (Small Sea Traits), admire the endless 
landscapes of forests.Photostop at the Eagle monument at Tajeran Steppes 
which once belongs to the mayor of Olkhonsky district Sergey Kopylov. The 
character of the eagle was chosen for centuries as it is a spiritual symbol of 
Olkhon.

(B/L/D)

DA
Y Irkustk (70km) Listvyanka (70km) Irkustk4

**Hovercraft Experience**
Enjoy the exploration to the north of Olkhon, by local hovercraft known 
as “Khivus”. Along the way, visit to Cape Khoboy and picturesque Three 
Brothers Cape’s rocks, seeing the spectacular rock across Baikal Lake. Enjoy 
picnic lunch on the campfire before visiting to ice kingdom, to picture with 
the crystal-clear blocks of Baikal’s hummocked ice ridge and icy rocks.

(B/L/D)

DA
Y Olkhon Island (299km) Irkustk5

Return to Irkutsk, the de facto capital of Eastern Siberia situated on the 
bank of Angara river. Its is a historic downtown home to nice wooden hous-
es.

**Irkutsk City Tour**
Visit the Kazan Church, which famous with Irkutsk’s largest church bell. 
Built in 1885, the church is unique with Byzantine style decorations. Next, 
continue to Spasskaya Church, the oldest stone building once serves as 
Irkutsk defending fort against raids. Proceed to the main cathedral of the 
Irkustk, Bogoyavlensky Cathedral. Once destroyed in a fire, the cathedral 
was re-built to a great stone Orthodox Cathedral. Enjoy your shopping at 
the one of the oldest streets, Karl Marx Street.

(B/MOB

DA
Y Irkustk          Singapore/Johor Bahru6

After Breakfast, transfer to airport flight back to Home Sweete Home.

Disclaimer: Frozen condition of lake baikal is subject to weather condition. The 
organizer reserve the rights to modify, postpone or cancel any itinerary without 
prior notice.

 6 IK TC O D E : 
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TRAVEL DOCUMENT
It is passenger’s responsibility to ensure that have a valid international pass-
port at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & 
health certificates if required.
Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance 
to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight 
detalys or lost of baggages.

TERMS & CONDITIONS:
1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without 
prior notice. 
2. Every person participating in Top-One Travel’s Tours all travel at his/her 
own risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional 
expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport ser-
vices, sickness, weather, strikes, war or other causes.
3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary 
at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods 
or in the event of a force majeure. 
4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit http://
www.top-one.com.my/more/tnc .
5. All Pictures shown are for illustration purpose only.

旅游文件旅游文件

护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上（从返程日期计算

起），并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证

申请相关资料。

旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。

条规：条规：

1.所有行程，膳食，酒店住宿和交通可能会有所更动，依据任何的情况而定，

恕不另行通知。

2.若出现无法预测的特殊情况，特别是旅游旺季期间，第一旅游将保留更改行

程或取消行程的权利。

3.每位参与第一旅游的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的

特殊情况（例如：交通延误/取消，天气，疾病，示威，战争，天灾等），而

引发而外指出问题，第一旅游一概不负责，旅客需自行负责额外的费用。

4.详细条规，请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/
more/tnc。
5.以上图片仅供参考用途，请以实物为准。

配套基本条款
1. 所有行程景点以中文讲解为准。
2. 如三人房型，房内第三名住客床褥将以折叠式为准。
3. 成团人数为10人。15人以上安排领队。

PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:
1. Tours are conducted in Mandarin Speaking Tour Guide Services.
2. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.
3. Confirm depart group minimum 10 person, 15 person arrange Tour Leader 
Services.
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